
Goedenavond dames en heren,

Mijn naam is Wilma van den Berg, voorzitter van de
Oudercommissie van het schippersinternaat Prinses
Margriet, hier in Zwolle. In deze hoedanigheid heb ik op
27 maart jongstleden een brief gestuurd aan onze
burgervader en deze brief zal vanavond in de
raadsvergadering behandeld worden. Graag wil ik een
mondelinge toelichting geven hierop.

Inmiddels is burgemeester Snijder en ook mevr.klif2
op bezoek geweest op ons internaat en heb ik ook
telefonisch met dhr./mevr gesproken.
Waarom hebben we deze brief in de eerste plaats
gestuurd? Omdat onze kinderen in een niet
toekomstbestendig internaat zijn gehuisvest. Zoals u
heeft kunnen lezen is het pand inmiddels veel te groot
geworden voor het aantal kinderen dat er woont.
Echter door claimrecht van VWS en erfpachtrechten
van de gemeente Zwolle kunnen onze kinderen geen
kant op. Het internaat op deze manier is onbetaalbaar
en dan is het meest voor de hand liggende scenario
sluiting. Immers een verlieslijdende stichting is niet te
handhaven. Terwijl wij zoveel oplossingen zien!

Het gaat om kinderen, onze kinderen! Die wij veilig,
stabiel, in een vertrouwde omgeving willen laten



opgroeien. Onze kinderen varen tot 6 jaar met ons mee
aan boord en gaan dan vanwege de schoolplicht 'aan de
wal' zoals dat heet. Hiervoor zijn in de jaren 50
schippersinternaten opgericht, waar de kinderen
huisvesting, zorg, liefde, stabiliteit en de mogelijk om
naar school te gaan wordt geboden. Wij als ouders
maken een weloverwogen keuze in welk internaat voor
onze kinderen het beste is. Denk hierbij aan christelijke
identiteit, nabijheid van diverse basisscholen,
mogelijkheden van vervolgonderwijs, beschikbaarheid
van speciaal onderwijs, aanwezigheid van diverse
soorten zorg, bereikbaarheid en nog veel meer factoren
die ons tot een bepaalde keuze brengen. Het
schippersinternaat is een verlengstuk van ons gezin.
Onze kinderen groeien hier op van hun 6 tot hun
startkwalificatie, dus tot 16/17/18 jaar. Het is hun gezin,
naast ons gezin. Hun basis aan de wal.

Het probleem van te grote panden voor het aantal
schipperskinderen wat opgevangen wordt, speelt al
jaren. Hierop is jaren terug door de commissie Rouvoet
als oplossing voor genoemd, niet verhuis naar een
kleiner pand, maar houdt het enorme pand en vul het
op met andere doelgroepen. Denk aan
kinderdagopvang, naschoolse opvang en jeugdzorg. Dat
heeft even gewerkt, maar inmiddels niet meer. Dus
blijven we met dit vraagstuk zitten. Om het



schippersinternaat hier in Zwolle rendabel te krijgen, en
we hebben en houden een stabiel kindertal!!! Moeten
alleen de huisvestingskosten omlaag. En daarom
hebben we burgemeester Snijder en ook u als
gemeenteraad aangeschreven.

Kan de gemeente Zwolle ons helpen met het oplossen
van het huisvestingsvraagstuk?

Kan wellicht de burgemeester VWS contacten om tot
een oplossing te komen?

Heeft de gemeente Zwolle eigenlijk contact met de
Raad van Bestuur van Meander? Er wordt beweerd van
wel, maar we krijgen geen concrete antwoorden. Het
afgelopen jaar hebben wij als oudercommissie slechts
te horen gekregen dat Zwolle geen prioriteit is.
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Zwolle te behouden, de stad waar onze kinderen zich
thuis voelen?

Ons moto is: HET IS HET KIND DAT ONS BIND, ook met
de gemeente Zwolle

Dank u wel voor uw aandacht, op de publieke tribune
zitten een aantal schippersouders die na afloop graag
uw vragen willen beantwoorden.

Wilt u ons helpen om voor onze kinderen en
toekomstige schipperskinderen de stabiele basis in




